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Zápis z kolegia d ěkana FŽP ze dne 15.5.2012 
 
Přítomni: PhDr. Benda, Ing. Brůna, Mgr. Bogan, Doc. Janoš, Doc. Loučka, Mgr. Marková, 

Ing. Neruda, Ing. Richter, Mgr. Vojtíšek, Prof. Vráblíková  
Omluveni:  / 
 
Bod č. 1. – Informace z kolegia rektora a rektorátu  
1. Kontrola úkol ů. 
2. Čerpání rozpo čtu 1-3/2012 - Ing. Janáková na úvod sdělila, že rozpočet UJEP pro rok 2012 
byl v AS UJEP schválen. Čerpání rozpočtu UJEP 1-3/2012 je cca na 25 % z ročního rozpisu. 
3. Kompetence garant ů studijních obor ů – byl p ředán písemný návrh na zakotvení práv 
a povinností garantů studijních programů a oborů do vnitřních předpisů a norem UJEP (rozesláno 
KD). Návrh předpokládá schválení garanta vědeckou radou fakulty, a to v přímé návaznosti na 
kompetenci vědecké rady danou zákonem schvalovat studijní programy uskutečňované fakultou. 
Garant studijního programu/oboru bude za svoji činnost odpovědný přímo děkanovi. 
Dr. Chvátalová požádala p řítomné d ěkany o zaslání dalších p řipomínek k p ředloženým 
materiál ům (do 28. 5. 2012, na alena.chvatalova@ujep.cz ). Pro podporu tohoto kroku 
rozešle materiál také elektronicky.       
4. Směrnice rektora Kodex mediálního chování na UJEP – směrnice upravuje mediální 
komunikaci zaměstnanců a členů akademických orgánů UJEP a jejích součástí a poskytování 
informací o UJEP.  
5. Různé  
• Prof. Wokoun seznámil s aktuálními informacemi v souvislosti s budovou „A“ v kampusu. 

Sdělil, že byl na MK ČR podán návrh na prohlášení budovy A za kulturní památku. Upozornil, 
že situace je nepříznivá a ohrožující budování kampusu.  

• Dr. Chvátalová informovala o zapojení UJEP do IPN Kvalita, ve kterém je na vzorku univerzit 
pilotně ověřován Model komplexního hodnocení kvality vysokých škol vycházející z obecného 
rámce EFQM Modelu Excelence. Výstupem projektu bude kvantitativní zhodnocení úrovně 
kvality zapojených vysokých škol v škále 0–100 bodů (100 bodů = excelence). V souvislosti 
s tím požádala Dr. Chvátalová p řítomné d ěkany o vypln ění vstupního dotazníku 
hodnocení (do 28. 5. 2012, na rektorát ). 

• Dr. Chvátalová informovala, že UJEP obdržela návrh limitu přepočteného počtu studentů, 
který by měl vstoupit do rozpočtu UJEP v roce 2013. Návrh předpokládá snížení počtu 
přijímaných v Bc. studijních programech o 12 %, v dlouhých magisterských programech 
o 11 %, v navazujících magisterských programech o 6 % a v doktorských programech o 5 %. 

• Ing. Janáková informovala o řešení projektu FULLCOST a plánovaném předání souvisejícího 
dotazníku k vyplnění akademickým pracovníkům UJEP. Upozornila, že je velice důležité, jak 
akademičtí pracovníci přistoupí k jeho vyplnění, neboť jak věrohodně budou dotazníky 
vyplněny, tak bude pracovní doba zaměstnanců klíčována v příštím roce. Dodala, že zjištěné 
údaje umožní univerzitě klíčovat a členit data až na úroveň kateder. Zdůraznila, že je nutné, 
aby za každý pracovní úvazek a každou pracovní smlouvu byl vyplněn samostatný dotazník. 
Doplnila, že do vyplnění spadají pracovní úvazky pouze vědeckých projektů. Dotazníky budou 
anonymní a akademičtí pracovníci je budou předávat vytištěné tajemníkům fakult, kteří pro ně 
v této záležitosti budou také poradci.  

• Ing. Janáková požádala, aby děkani na svých kolegiích informovali podřízené, že tento 
dotazník bude rozeslán všem akademickým pracovníkům s žádostí o vyplnění. Zpět bude 
požadováno 100 % vyplněných dotazníků.  

• Ing. Janáková seznámila s novelou Zákoníku práce stran čerpání dovolené, která ukládá 
povinnost zaměstnavatele určit vyčerpání dovolené do konce daného kalendářního roku. 
Z toho vyplývá, že děkani musí nejpozději do konce června 2012 stanovit vyčerpání dovolené 
zaměstnanců do konce roku 2012. Odpadla povinnost proplácení dovolené, bude 
povoleno p řevedení 5 dn ů z roku 2012 do roku 2013. Zdůraznila, že v rozpočtech projektu 
není počítáno s tím, že hodinová sazba je vyšší než průměr pro běžnou dovolenou.  

• Prof. Jílková požádala děkany, aby jí nahlásili případné hosty slavnostního zasedání VR 
UJEP dne 8. 6. 2012 v Císařském sále Muzea města Ústí nad Labem.  
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Bod č. 2. Studijní obory  
• Návrhy k rozšíření akreditace N.-Mgr. oborů OH a RK byly rozeslány členům Vědecké rady 

FŽP k vyjádření. Návrhy jsou schváleny.  
• Bc. studijní obor „Regionální environmentální správa“ – rozpracované materiály byly rozeslány 

členům KD k úpravám a posouzení – vyjádření KPV a KSPV je pozitivní, KTEV a KIG 
negativní. Další úpravy zajistí KPV a KSPV.   

 
Bod č. 3 Přijímací řízení do akademického roku 2012/2013  
• Proběhl příjem přihlášek do jednotlivých studijních oborů. Počet uchazečů dle doručených 

přihlášek je 537, některé jsou zdvojené.  
• S ohledem na nízký počet uchazečů nebude otevřeno presenční studium oboru Vodní 

hospodářství. Uchazečům byla písemně nabídnuta kombinovaná forma studia nebo další 
z akreditovaných bakalářských oborů. 

• Posdoktorand – RNDr. L.Vrtoch, Ph.D., je přijat k 1/6/2012. Placen bude z projektu  OPVK 
ENVIMOD. 

 
Bod č. 4 Úvazky, personální zajišt ění výuky v ZS  
• Z kateder byly doručeny přehledy pracovních úvazků. 
• Jsou rozpracována kritéria pro Osobní ohodnocení pedagogů.  
 
Různé:  
Děkan  
- AS FŽP – rozpočet na r. 2012 je schválen.  
- Výroční zpráva FŽP je dokončována, bude rozeslána členům VR k vyjádření.  
- Vedení BP a DP - jeden pedagog může vést max. 10 BP a do 5 DP. Je nutné vyšší zapojení 

pedagogů s částečným úvazkem a externistů. 
- Všechny katedry a vedení FŽP připraví plány výběru řádné dovolené od června do září za rok 

2012. Dle platného zákoníku práce a stanoviska kolegia rektora lze do následujícího 
kalendářního roku převádět max. 5 dn ů ŘD. Nevyčerpané dovolené nebudou propláceny ! 

     T.: 30/5/2012 
- EMS ISO 14001 – certifikát kvality CQS zajišťuje Ing. Novotný (mobil: 777 114 812, 

minoiso@post.cz ). Vytvoření + vedení systému předpisů, směrnic aj. dokladů o kvalitě 
environmentálního řízení. Cíle budou každoročně specifikovány včetně nákladů. 11/5/2012 
proběhl interní audit, komise ve složení Ing.Novotný, Bc.Brychtová, Bc.Taptič, nalezeny 
některé závady, návrhy na nápravná opatření byly předány příslušným vedoucím 
pracovníkům.  Certifikační audit bude ve středu 20/6/2012. Zahájení bude v zasedací 
místnosti FŽP – nutná osobní účast ved. kateder, tajemníka, děkana a proděkanů. Na 
poradách kateder sdělit zaměstnancům postup certifikace dle ISO – doložit presenční listinou.  

- Příprava SZZ – byly sestaveny zkušební komise, vše je na webu FŽP. Neudělovat ŘD 
a nepovolovat služební cesty členům zkušebních komisí, vedoucím závěrečných prací, 
oponentům z řad pedagogů a tajemníkům komisí! 

- Projekty TIP a ALFA – jednání bude v DSK 2/5/2012 od 9:00 hod. proběhlo. 
- Projekt TEMPUS – jednání k dalšímu postupu proběhlo, prezentace pro Koblenz připraveny.  
 
PHDr. Benda 
- Zasedání AS FŽP13/6/2012. 
- Příprava videoklipu probíhá. 
 
Doc. Lou čka  
- Knihovna FŽP končí k 31/12/2012. 
 
Doc. Janoš  
- Do 23/5/2012 – předložit návrhy projektů FRVŠ  
- ENVIMOD – trvá možnost zahraničních pobytů, exkurzí, externích vyučujících.  
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- Centrum kompetence – projekt zaměřený na výzkum grafenu, jednání trvají, projekt zatím 
smluvně nepotvrzen (trvání od 1/4/2012). Zřídit konto střediska! 

 
Ing. Br ůna  
- Databáze lidských zdrojů – rozeslané tabulky vyplnit. 
- Bude seminář 21/6 k vedení evropských projektů. 
- ADZ – příprava, harmonogram bude doručen. 
- Kampus – dokončuje se multifunkční centrum, Dr. Brožek byl jmenován ředitelem knihovny, 

postupné stěhování knihoven začíná. 
- Projekty NAKI – schvalování. 
- Vypisování zkušebních termínů termínů v Mostě jen ve zkušebním období, pak budou ŘD!  
 
Mgr. Bogan  
- Bez připomínek 
- SZZ – školení tajemníků – hesla zajistí Mgr. Bogan, PC pan Jozsa + proškolení 
 
Mgr. Vojtíšek  
- Bez připomínek. 
- FŽP obdržela z min. spravedlnosti statut znalce přírody. 
- Investice – kapalinový chromatograf – výběrové řízení zajistí rektorát. V krajním případě je 

možná zápůjčka ze ZÚ Ústí n.L. 
- Předán požadavek na totální stanici TS03 pro KIG. 
 
Mgr. Marková 
- Bez připomínek 
 
Ing. Neruda   
- Od r. 2014 se všechny projekty ERASMUS slučují. 
- ERASMUSDAY proběhl 9/5/2012 na PF. 
- Exkurze 4.-6./10 – ENVIMOD – Lednice. 
- John Blue – přednášky o globálních změnách klimatu a vodě v říjnu 2012. 
- Geomorfologie řek – seminář za účasti zahr. odborníků. 
- SD grant – možnost hrazení výjezdů, požadavky předat do 30/6 
 
Prof. Vráblíková 
- Projekt OPVK „Popularizace VaV“ - Ing. R.Pokorný – vedení týmu,  
- TAČR ALFA – financování + platy – dořešeno. 
- Cíl 3 – obhajoba proběhla 15/5 dopoledne. 
- Technologické centrum – seznam témat, možnosti zapojení. 

 
 

Příští kolegium bude ve čtvrtek 31/5/2012 od 13:00 hodin , KV 211. 
 
 
Zapsal:  Ing. M. Richter, děkan 
 


